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Szdnowny Pon

Marek Woitkowski

Prezydent m. Wloclawko

Ponownie powiadamiam, 2e zwr6cita siq do mnie Poni

'zom. ul. Brzozowo z proibq o podiqcie ponownei interwencii i

pomoc joko rodnego RM w sprawie przydzialu mieszkanio dla rodziny w/w. Jok

oiwiadczyta mi w/w jest na liScie przydzialu mieszkari 2020 roku od kilku

miesiqcy pod pozycjq 7. Posiado bardzo trudnq sytuocie mieszkaniowq i

rodzinnq i jest ono znana od kilku lot Wydzialowi Gospodorowania Mieniem

Komunalnym. Obecnie od dluiszego czasu - kilku lat wynajmuje mieszkanie dla

catej rodziny u roinych os6b placqc bardzo wysoki czynsz w wys.1200 zt gdzie

przy jej zarobkoch jest du2ym obciqieniem. Umowa naimu mieszkonia na czas

okreilony skonczyta siq z koricem lipca 2020 roku ole nie ma siq gdzie ,,podzioi"

Dlatego, te2 zwracam siq z uprzeimq proibq do Pana Prezydenta z

pytoniem czy faktycznie zochowana jest kolejnoSi przydziatu z uwagi na pozycjq

7 w kolejnoici i czy jest jak.ai szansa by przyjii z pomocq dla rodziny Pani

i jeszcze przed koricem opuszczenia obecnego

mieszkania przydzielii dla jej rodziny mieszkanie z zasob6w miasta Wloclawek.

W/w probuje od 2-ch miesiqcy dostoi siq do Pana no rozmowq lecz lest
odsytana i informowona, 2e w sprawach mieszkaniowych Pan Prezydent nie

przyjmuje. Nie mo szans przedstawienia Panu Prezydentowi swej sytuacji i
proiby mote coi Pan jej pomoc jest bezsilna wobec takiej boriery.

tJprzejmie proszQ o osobiste zapoznanie'siq z sytuacjq mieszkaniowq i
rodzinnq w/w i liczq na Pana pomoc za co z gory dziqkujq.
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